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Het raadslid mevrouw Klokkenburg-Reedeker heeft op 21 maart 2023 een brief met daarin acht vragen 

aan de voorzitter van de gemeenteraad gericht. 

Overeenkomstig artikel 30 van het reglement van orde voor vergaderingen en andere werkzaamheden 

van de raad, beantwoordt het college deze vragen als volgt. 

 

Op 21 maart 2023 berichtte de NOS dat Nederlandse werkgevers nog nauwelijks overgaan tot een 

verbod op de app TikTok op zakelijke apparaten, ondanks toenemende zorgen over deze app. Ook de 

vijf grootste gemeenten zijn benaderd voor deze rondgang. Alleen de gemeente Eindhoven geeft aan 

de app verboden te hebben vanwege veiligheidszorgen, het moederbedrijf van TikTok is namelijk in 

Chinese handen. Zo zijn er veel vragen en onduidelijkheden over de data die TikTok verzamelt, waar 

die worden bewaard en wie allemaal toegang heeft tot deze data. Inmiddels heeft ook het Rijk 

aangekondigd het gebruik van TikTok op zakelijke apparaten van rijksambtenaren te ontraden en zo 

snel mogelijk technisch onmogelijk te maken. 

 

1. Is het college bekend met het artikel “TikTok-verbod vooral politieke kwestie: grote werkgevers 

staan de app toe”? 

 

Ja.  

 

2. Deelt het college de mening van de indiener dat aan de app TikTok veiligheidsrisco’s verbonden 

zijn en dat het risico bestaat dat de app door China misbruikt wordt?  

 

Het college is van mening dat er mogelijk veiligheidsrisico’s zijn en misbruik niet uitgesloten kan 

worden. 

 

3. Zijn er op dit moment restricties verbonden aan het gebruik van door de gemeenten uitgegeven 

(oftewel zakelijke) telefoons en andere apparaten voor zakelijk en/of privé gebruik? Zijn er 

bijvoorbeeld apps die ambtenaren niet mogen of kunnen installeren op zekelijke apparaten? Zo 

ja, om welke restricties gaat het?  

 

Ja, er zijn restricties, zoals opgenomen in de Regeling gebruik ICT-middelen en gemeentelijke 

informatie. Deze richtlijn staat incidenteel privégebruik toe, maar geeft wel aan dat aan de 

integriteitsnormen moet worden voldaan.  
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4. Kan het college aangeven of het mogelijk is voor Haagse ambtenaren om TikTok te installeren 

op hun zakelijke apparaten? Zo nee, waarom niet?  

 

Dit is technisch gezien wel mogelijk. De gemeente heeft gebruik van TikTok ontraden en kan inzien of 

TikTok is geïnstalleerd op de zakelijke apparaten van de gemeente. De gemeente gaat hierop 

monitoren en gaat de applicatie verwijderen van werktelefoons, zoals bij het rijk ook gebeurt.  

 

5. Indien het mogelijk is om TikTok te downloaden op zakelijke apparaten voor Haagse 

ambtenaren, is het college bereid om, in navolging van het Rijk, dit te ontraden en zo snel als 

praktisch kan dit niet langer mogelijk te maken? 

 

Ja, wij ontraden het gebruik en verwijderen de applicatie zoals bij vraag 4 genoemd.  

 

6. Is het college bereid om breder te kijken naar de gevaren van bepaalde applicaties op zakelijke 

apparaten van Haagse ambtenaren en eventueel over te gaan op Enterprise Mobility 

Management, waarbij de door de beheerder toegestane applicaties centraal toegestaan kunnen 

worden? Zo nee, waarom niet?  

 

Het college is bereid om breder te kijken naar de gevaren van bepaalde applicaties, in lijn met het 

AIVD-advies en rijksbreed besluit over applicaties uit landen met een offensief cyberprogramma. 

Enterprise Mobility Management vraagt ook wijzigingen in gebruik van zakelijke apparaten, gezien een 

deel van de devices die in gebruik zijn hier niet geschikt voor zijn. Daarnaast kijkt de gemeente naar 

hoe de veiligheids- en privacyrisico’s nog verder kunnen worden beperkt.  

 

7. Is het college het met de indiener eens dat het onwenselijk is om als gemeente zelf actief te zijn 

op TikTok omdat er zorgen zijn over de privacy van deze app? Zo nee, waarom niet?  

 

Ja. 

 

8. Is het college bereid om het TikTok-account van de Gemeente Den Haag te verwijderen en niet 

langer aanwezig te zijn op dit sociale medium? 

 

Ja. Zie ook het antwoord op de vragen 4 en 5. 

 

Het college van burgemeester en wethouders, 

de secretaris,  de burgemeester, 

 

Ilma Merx Jan van Zanen 
 


